
Bericht van de penningmeester 
 
 
 
In 2021 hadden we voor het tweede jaar te maken met beperkingen door corona. Het jaar startte 
met een lock down en sloot er ook weer mee af.  
 
We hebben financieel wat moeten inleveren met als resultaat een afname van ruim 2400 euro op de 
rekening. Het is geen probleem omdat het jaar daarvoor juist een ruim overschot had laten zien. 
 
De inkomsten uit contributies waren laag door de vrijstelling van contributie voor de maanden 
januari tot en met augustus, waarvan zo goed als iedereen gebruik heeft gemaakt. 
We gingen wel van 28 naar 31 leden, maar pas in september bereikten we dat aantal. Er vertrokken 
eerst 5 leden in het voorjaar want Thea, Marleen, June en Paulien namen afscheid en Corinne is ons 
ontvallen. We verwelkomden 8 leden in het najaar want Ingrid Stempher, Diana Bruinsma, Anneke 
Benschop, Joke Vogel, Ria Roor, Ellen Bakker, Tiny Pluim en Rita van Dam voegden zich bij ons. 
 
Begin van het jaar kwam de gemeentelijke subsidie binnen van ruim 1500 euro en kregen we van het 
Roest Crollius Fonds (nu IJsselstein Fonds) een donatie van bijna 1000 euro. 
 
Onze samenwerking met BBC leverde ons in 2021 nog wat inkomsten op. De DP-leden die in BBC 
zingen, verzorgden wederom de catering en BBC betaalt aan DP per repetitie 40 euro vergoeding 
voor de inkoop. BBC hield echter maar vier repetities in 2021. De huuropbrengsten voor de risers die 
wij aan BBC uitlenen, waren voor het jaar 2021 al in 2020 ontvangen en zullen voor het jaar 2022 pas 
in 2022 worden ontvangen. 
 
Aan de kostenkant valt het Zoom abonnement te vermelden. Toen het in de zomer weer goed leek te 
gaan, hebben we het abonnement opgezegd om de kosten te verminderen.  
We konden echter niet in de Baanbreker repeteren en waren daardoor enkele malen te gast bij De 
Roozeboom. Pas het laatste kwartaal konden we weer in de Baanbreker repeteren. De factuur van de 
Baanbreker over 2021 is onlangs ontvangen en wordt geboekt in 2022. 
 
Om de corona stress dit jaar te verminderen, hebben de leden met Pasen chocolade-eitjes en tulpen 
thuis ontvangen. De jaarlijkse ledenvergadering vond ook dit corona jaar plaats bij De Roozeboom in 
mei, nu onder genot van een pannekoek en een glaasje wijn. Bij de laatste zomerrepetitie annex BBQ 
bij de Roozeboom in juli kregen de leden een reep Tony Chocolonely. Het Kerstpakket in december 
zat vol met lekkere dingen, een waardebon voor De Roozeboom en een leuk Kerstboom schaaltje. 
Verder waren er kosten aan felicitaties van leden, maar ook aan condoleances toen de man van 
Ingrid, Luc Schoute, onverwachts overleed op 1 januari en onze bari Corinne op 8 juni. 
 
In januari 2022 zullen we weer de jaarlijkse subsidie van de gemeente IJsselstein ontvangen.  
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